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my happy school life
　　My life at school is happy and enjoyable.
　　At half past six every morning, I went out of home to get my bike. Riding bike, I can see the wonderful scene along the way. Classes start at half past seven. We review the essays and English words at the morning self-study class. Then we have normal classes.
　　My favorite course is English since our teacher is nice and creative. We always have activities and games when we have English classes, such as role-playing and puzzles. Mathematics classes are also exciting. When the teacher write down the proofs and definitions, I can feel the bright ideas of ancient mathematicians. At ten o\'clock, we go to the playground for excercise.
　　Lunch begins at half past eleven, just in case the students attending P.E. classes may end class early. Then i often go back to my dorm to have a nap. Afternoon classes are always not with heavy burdon, and we often have time to do homework. When we finish all the classes at five o\'clock, we can go to bring our bikes or go to the bus station. What a busy day!
　　I like my school life because although the schedule is fixed, I can always find changes and new things to enjoy.
　　【参考译文】
　　我在学校的生活是开心和愉快的。
　　每天早晨六点半,我把我的自行车出去的家里。骑自行车时,我能看到的场景。类7点半开始。我们审查论文和英语单词在早上自学类。然后我们有正常的类。
　　我最喜欢的课程是英语因为我们的老师是漂亮的和创造性的。我们总是有活动和游戏的时候我们有英语课,如角色扮演和游戏。数学类也是令人兴奋的。老师写的证明和定义时,我能感觉到古代数学家的好主意。十点钟,我们去操场上锻炼。
　　午餐十一点半开始,以防学生参加体育课会早课。然后我经常回到我的宿舍午睡。下午课总是不与沉重的体细胞杂种,我们经常有时间做作业。当我们完成所有的类在5点钟,我们可以把我们的自行车或去汽车站。这一天可真忙!
　　我喜欢我的学校生活,因为虽然时间表是固定的,我总是能找到喜欢变化和新事物。
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